
Protok~1 Nr IX.2024 
z IX Sesji Ra~y Grniny Siubice 

odbylej w dUiU 27liSlopada 2024 r. 

tObrady IX Sesji Rady Gminy SlulDice odbyly siy w godz. 10.55-12.43 oraz byly
I 

transmitowane na Zywo w Internecie. Obrady prowadzil przewodnicz'!-cy Waldemar Stanczak. 

Stan Rady - 15 os6b I 

Obecnych - 15 os6b tj. 100%. 

W sesji udzial wziyli: 


1. 	 Jacek Kozlowski - w6jt, I 
2. 	 Przemyslaw Nowacki - sekretarz gmlny, 
3. 	 Dagmara Nawarra -lekarz rodzin'ny Dr n. med. NZOZ "SANUS" 

l
4. 	 radni wedlug zal'!czonej listy obecnosci , 

5. 	 sohysi wedlug zal,!-czonej listy obecnos 1. 

Do pkt. 1 
Waldemar Stanczak - przewodnicz'!cy Rady otworzyl obrady IX sesji Rady Gminy 

Slubice, powital wszystkie panie i pan6w radnych, soltys6w, w6jta, skarbnik, sekretarza i 
Pani,! doktor. Na podstawie listy obecnosci stwierdzil, ze w sesji uczestniczy 
15 radnych, co oznacza, ze Rada Gmlny Slubice moze obradowac i podejmowac 

prawomocne uchwaly. 

Do pkt. 2 
Przewodnicz'!-cy poinformowal 0 wyl,!czeniu z porz'!dku obrad projektu uchwaly punktu 6 
podpunkt 10, gdyz na wsp6lnych komisjac± zostala przekazana informacja, ze zwolnienie 
w cZysci z oplat za gospodarowanie odpa ami komunalnymi oraz ustalenie stawki takiej 
oplaty siy nie zmienia, dlatego nie rna p trzeby podejmowania tej uchwaly. Poprzedni 
porz,!dek obrad, kt6ry zostal dostarczon~ wraz z zaproszeniem na dzisiejsz,! sesjy 
przedstawial siy nastypuj,!-co: 
1. 	 Otwarcie Sesji. 
2. 	 Przyjycie porZ')-dku obrad. 
3. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci miydzysesyjnej W6jta Gminy za okres od 30 wrzesnia 2024 

r. do dnia 26 listopada 2024 r. I 
4. 	 InterpeJacje i zapytania radnych. I 
5. 	 Informacja 0 stanie zdrowia mieszkanc6~. 
6. 	 Podjycie uchwal w sprawie: I 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finanspwej Gminy Slubice, 
2) zmiany uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2024, 

3) obnizenia sredniej ceny skupu zyta ~rzyjmowanej jako podstawa obliczania podatku 
rolnego na terenie gminy Slubice na 2025 rok, 

4) okreslenia wysokosci stawek podatk ' od nieruchomosci obowi,!zuj,!-cych na terenie 
gminy Slubice, 

5) okreslenia szczeg610wych warunk6w rzyznawania i odplatnosci za uslugi opiekuncze 
i specjalistyczne uslugi opiekunc~e, z wyl,!czeniem specjalistycznych uslug 
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opiekunczych dla osob z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegolowych warunkow 

czysciowego lub calkowitego zwolnienia z opiat, jak rowniez trybu ich pobierania, 

6) wyrazenia zgody na zawarcie umowy 0 swiadczenie uslug w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego, 

7) wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu zbiorowego, dla ktorych 

organizatorem jest Gmina Slubice, 

8) 	 Rocznego Programu Wspolpracy Gminy Slubice z organizacjami pozarzqdowymi 

oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy 0 dzialainosci pOZytku 

publicznego i wolontariacie na rok 2025. 

9) wybor metody ustalenia oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia stawki takiej oplaty, 

10) zwolnienia w cZysci z oplat za gospodarowanie odpadami komunalnymi wlascicieli 

nieruchomosci kompostujqcych odpady. 

7. 	 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

8. 	 Przyjycie protokolu z VI sesji Rady Gminy. 

9. 	 Przyjycie protokoly z VII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 

10. Przyjycie protokolu z VIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 

11. Sprawy rome: 

1) wyniki analiz oswiadczen majqtkowych radnych kadencji 2024-2029 za 2024 rok, 

2) wyniki analiz oswiadczen majqtkowych pracownikow Urzydu Gminy i kierownikow 

jednostek organizacyjnych gminy za 2023 rok, 


3) wolne wnioski radnych. 


12. 	Zakonczenie obrad. 

Przewodniczqcy poddal pod glosowanie novvy porzqdek obrad . W wyniku jawnego 

glosowania rada - stan 15 obecnych przyjyIa porzqdek obrad jednoglosnie. Porzqdek obrad po 

zrnianach przedstawial siy nastypujqCo: 

1. 	 Otwarcie Sesji. 

2. 	 Przyjycie porzqdku obrad. 

3. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci miydzysesyjnej Wojta Gminy za okres od 30 wrzesnia 2024 

r. do dnia 26 listopada 2024 r. 

4. 	 Interpelacje i zapytania radnych. 

5. 	 Informacja 0 stanie zdrowia mieszkancow. 

6. Podjycie uchwal w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slubice, 
2) zrniany uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2024, 

3) obnizenia sredniej ceny skupu Zyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku 

rolnego na terenie gminy Slubice na 2025 rok, 

4) okreslenia wysokosci stawek podatku od nieruchomosci obowiqzujqcych na terenie 

gminy Slubice, 

5) 	 okreSlenia szczegolowych warunkow przyznawania i odplatnosci za uslugi opiekuncze 

i specjalistyczne uslugi opiekuncze, z wyIqczeniem specjalistycznych uslug 

opiekunczych dla osob z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegolowych warunkow 

czysciowego lub calkowitego zwolnienia z opIat, jak rowniez trybu ich pobierania, 
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o swiadczenie uslug w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego, 

7) wyznaczenia linii komunikacyjnych 

6) 	 wyrazenia zgody na zawarcie umo 

publicznego transportu zbiorowego, dla kt6rych 

organizatorem jest Gmina Slubice, 

8) 	 Rocznego Programu Wsp6lpracy Gminy Slubice z organizacjami pozarzqdowymi 

oraz podmiotami wymienionymi J art. 3 ust. 3 ustawy 0 dzialalnosci poZytku 

publicznego i wolontariacie na rok 2 25. 

9) 	 wyb6r metody ustalenia oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia stawki takiej oplaty, 

7. 	 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

8. 	 Przyjycie protokolu z VI sesji Rady Gmi y. 

9. 	 Przyjycie protokoly z VII nadzwyczajnej Isesji Rady Gminy. 

10. Przyjycie protokolu z VIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 

11. Sprawy r6zne: I 
1) wyniki analiz oswiadczen majqtkowych radnych kadencji 2024-2029 za 2024 rok, 

2) wyniki analiz oswiadczen majqtkowfch pracownik6w Urzydu Gminy i kierownik6w 

jednostek organizacyjnych gminy za 2023 rok, 


3) wolne wnioski radnych. 


12. Zakonczenie obrad. 

Do pkt. 3 

Sprawozdanie z dzialalnosci miydzysesyjnej I 6jta Gminy za okres od 30 wrzesnia 2024 r. do 

dnia 26 listopada 2024 r. (material w ZalqCZer U). 

Do pkt. 4 

Interpelacji i zapytan nie zgloszono. 

Do Pkt~5 d' R d G . I, d'" c: . . d . 
rzewo mCZqcy a y mIny poproslt 0 prze stawleme InlOrmaCJa 0 stame z rowla 

mieszkanc6w Paniq doktor Nawarry. DOkt9r powitala wszystkich zgromadzonych na sesji 

i przedstawila przygotowanq informacjy. (maferial w zalqczeniu). 

Soltys solectwa Swiniary Ryszard Zi6lkowski poprosil 0 podanie numeru telefonu do 

Przychodni Sanus w Gqbinie. 

Doktor Nawarra odpowiedziala, ze ni I pamiyta numeru, ale na stronie internetowej lub 

Facebooku wszystkie telefony kom6rkowe Sq zapisane. 

W6jt poprosil 0 wyjasnienie i sprecyzowanie na czym rna polegac opieka 

koordynowana. 

Doktor Dagmara Nawarra poinformowala, ze ta opieka obejmuje obszary 

kardiologiczne, diabetologiczne, pulmonologiczne, endokrynologiczne i nefrologiczne. 

Z bazy danych wychwytywani Sq pacjehci, kt6rzy posiadajq schorzenia obejmujqce 

wymienione obszary. Na podstawie tych inf~rmacji jest planowany caly cykl leczenia, czyli 

diagnostyka i profilaktyka. Oczywiscie pacjeht musi wyrazic zgody na zaplanowanie takiego 

cyklu leczenia. W pierwszej kolejnosci jest profilaktyka, czyli rozmowy nad zmianq stylu 

zycia tu chodzi 0 obszar kadriologicz y czy diabetologiczny. Ponadto bezplatnie 

wprowadzane Sq porady z dietetykiem. Doktor dodala, ze dopiero nasze przychodnie 
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i 

zaczynajct przygody z opieky koordynowanct a juz wczoraj odbylo siy kilkanascie porad 

dietetycznych. Nastypnct mozliwoscict Sct dodatkowe badania laboratoryjne, ewentualnie 

r6wniez konsultacja juz osobista lub telefoniczna w zaleznosci jak przebiega proces opieki ze 

specjalistami, czyli kardiologiem, diabetologiem, pulmonologiem, endokrynologiem 

nefrologiem. Doktor powiedziala, ze uwaZa, iz koordynowana opieka i jej mozliwosci Sct 
bardzo dobre i potrzebne. 

W6jt zapytal, co to s'l za specjalisci, kt6rzy udzielah tych porad min. 
diabetologicznych. 

Doktor odpowiedzial, ze s'l to specjalisci z kt6rymi przychodnie maj'l podpisane 

umowy i ta opieka pacjenta odbywa siy zgodnie z poszczeg6lnymi etapami. Aby pacjent m6gl 

przejsc do konsultacji ze specjalistct musi przejsc wszystkie wyznaczone sciezki. Doktor 

przypomniala, ze jest to w 100 % bezplatne. 

W6jt zapytal czy czynne jest drugie wejscie tzw. "boczne" do Osrodka Zdrowia 

w Slubicach. 

Doktor Nawarra odpowiedziala, ze jesli wystypuje duze zagrozenie infekcjami to 

drzwi s'l otwierane, jednak pacjenci Sct przyzwyczajeni wchodzic tym g16wnym wejsciem. 

W6jt poprosil by w tym sezonie jesienno zimowym, gdzie zachorowan jest duzo 

otwierac te boczne drzwi i rozdzielac pacjent6w na tych chorych oraz tych kt6rzy przychodzq 
tylko na przepisanie lek6w i wypisanie recepty. 

Soltys solectwa Slubice Krystyna Wawrzynczak powiedziala, aby zwr6cic uwagy na 
male dzieci i je oddzielic od chorych doroslych pacjent6w. 

Doktor Nawarra odpowiedziala, ze jesli S'l szczepienia dzieci zdrowych to jest 

rozdzielnosc czasowa i ustalone godziny tylko szczepien. Wtedy dzieci chore nie mieszaj'l siy 
z dziecmi zapisanymi do szczepien. 

Przewodnicz'lcy Waldemar Stanczak poprosil by doktor wywiesila na drzwiach 

wejsciowych do przychodni w Slubicach kartky z informacj'l 0 mozliwosci korzystania 

r6wniez z przychodni Sanus w G'lbinie, gdyz niekt6rzy jeszcze tego nie widz'l, lub tez nie 

korzystaj'l ze stron internetowych. Przewodnicz'lcy przekazal prosby od mieszkanc6w gminy 

Slubice. Powiedzial, ze jesli jest taka mozliwosc to mieszkailcy proszy 0 sprawniejsze 
odbieranie telefonu w Osrodku Zdrowia, gdyz nie zawsze s'l w stanie dodzwonic silt do 

przychodni. 
Doktor Nawarra odpowiedziala, ze nie zawsze jest mozliwosc odebrania tego 

pol'lczenia, poniewaz pielltgniarki pracuj'l i w gabinecie zabiegowym i na izbie przyjyc. 
Drugim wamym powodem jest fakt, iz pacjenci przepisuj'l sobie po jednym opakowaniu 

lek6w na recepty po czym za dwa dni dzwoni'l po kolejne jedno opakowanie po czym zn6w 
za dwa dni po kolejne. lezeli pacjenci byli by na tyle zdyscyplinowani robi'lc sobie spis lek6w 
miesiyczny oraz zalozy li internetowe konto pacjenta to doktor uwaza, ze nie byloby takich 
problem6w z dodzwonieniem silt do osrodka. Posiadajqc internetowe konto pacjenta moma 
przepisac sobie leki i dostac bezposrednio w wiadomosci sms kod do recepty. Doktor 

przypomniala, ze nie rna obowi'lzku przepisywania lek6w tak po prostu, jezeli lekarz 

stwierdzi, ze pacjent rna osobiscie stawic siy na wizyty, aby zweryfikowac leki to w zaden 
spos6b pacjent nie uzyska kodu na recepty. Wystarczy trochlt zorganizowania. leSli 

pielygniarki mialyby tylko odbierac telefon 0 kody recept itp. to najlepiej byloby zatrudnic 
jeszcze jedn'l osoby do odbierania tylko takich 1clefon6w. Pielygniarki nie tylko robiq 
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zastrzyki, ale przyjmuj<j. na izbie przyjy ' , kazd<j. wizyty pacjenta rejestruj<j., OplSUJ<j., 

dokumentuj<j. i przedkladaj<j. sprawozdania dol Funduszu Zdrowia. 
Radny Marek Bogiel zapytal, czy s<j. starania 0 zatrudnienie dentysty. 
W6jt odpowiedzial, ze byly podejmdwane starania, prowadzone rozmowy w sprawie 

mozliwosci wynajycia gabinet6w w naszyml Osrodku Zdrowia. Nie udalo siy uzyskac os6b 
chytnych, kt6re chcialby takiego typu uslugi hnas swiadczyc. 

Innych zapytan b<j.dZ uwag nie zgloszbno. 
Doktor podziykowala i opuscila sale Josiedzen. 
Informacja 0 stanie zdrowia mieszka~c6w zostala przyjyta. 

Do pkt. 6.1) 
Przewodnicz<j.cy Rady Gminy prz dstawil projekt uchwaly w sprawle zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sl bice. 
Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnyc . Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie zmiany Wiel,letniej Prognozy Finansowej Gminy Slubice 

wraz z imiennym rejestrem glosowan stanow' zal<j.cznik do protokolu. 

Do pkt. 6.2) 
Projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2024 

przedstawil przewodnicz4cy Rady Gminy W .ldemar Stanczak. 
Pytan i uwag nie zgloszono. I 
W glosowaniu bral~ udzia: 15 radnycr . Uchwala zost~la pr~jyta jed~oglosnie. 

Uchwala w sprawle zmlany Uchwrly BudzetoweJ Gmmy Slublce na rok 2024 
wraz z imiennym rejestrem glosowan stanow zal<j.cznik do protokolu . 

Do pkt. 6.3) 

Przewodnicz<j.cy Rady Gminy prze stawil projekt uchwaly w sprawie obnizenia 
sredniej ceny skupu Zyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na terenie 
gminy Slubice na 2025 rok. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 ra ych. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie w sprawie obnizenia sredniej ceny skupu Zyta przyjmowanej jako 
podstawa obliczania podatku rolnego na tere ie gminy Slubice na 2025 rok. wraz z imiennym 
rejestrem glosowan stanowi zal<j.cznik do pro okolu. 

Do pkt. 6.4) 

Projekt uchwaly w sprawie okresleni1a wysokosci stawek podatku od nieruchomosci 
obowi<j.zuj<j.cych na terenie gminy Slubice przedstawil Przewodnicz<j.cy Rady Gminy . 

Radni nie mieli zadnych zapytan b<j.dz[uwag. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnycli. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie okreslenia wbrsokosci stawek podatku od nieruchomosci 

obowi<j.zuj<j.cych na terenie gminy Slubice ~,yraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi 
zat<j.cznik do protokolu. 

Do pkt. 6.5) 

5 

http:Przewodnicz<j.cy
http:Przewodnicz<j.cy
http:Przewodnicz<j.cy


Projekt uchwaly w sprawie okreslenia szczeg6Iowych warunk6w przyznawania 

odplatnosci za uslugi opiekuncze i specjalistyczne uslugi opiekuncze, z wylqczeniem 

specjalistycznych uslug opiekunczych dla os6b z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczeg6lowych warunk6w czysciowego lub calkowitego zwolnienia z oplat, jak r6wniez trybu 

ich pobierania przedstawil Przewodniczqcy Rady Gminy. 

Radni nie mieli zadnych zapytan bqdz uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwaia w sprawie okrdlenia szczeg6Iowych warunk6w przyznawania i odplatnosci 

za uslugi opiekuncze i specjalistyczne uslugi opiekuncze, z wyIqczeniem specjalistycznych 

uslug opiekunczych dla os6b z zaburzeniami psychicznymi oraz szczeg6Iowych warunk6w 

czysciowego lub calkowitego zwolnienia z oplat, jak r6wniez trybu ich pobierania wraz z 

imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 6.6) 

Projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie umowy 0 swiadczenie uslug 

w zakresie pub'licznego transportu zbiorowego przedstawil Przewodniczqcy Rady Gminy. 

Radni nie mieli zadnych zapytan bqdz uwag. 

W glosowaniu bralo udzial15 radnych. Uchwala zostaia przyjyta jednogiosnie. 

Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie umowy 0 swiadczenie uslug 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi 

zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 6.7) 

Projekt uchwaly w spraWle wyznaczema linii komllnikacyjnych publicznego 

transportu zbiorowego, dla kt6rych organizatorem jest Gmina Slubice przedstawil 

Przewodniczqcy Rady Gminy. 
Radni nie mieli zadnych zapytan bqdz uwag. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwala zostaia przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu 

zbiorowego, dla kt6rych organizatorem jest Gmina Slubice wraz z imiennym rejestrem 

glosowan stanowi zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 6.8) 
Przewodniczqcy Rady przedstawil projekt uchwaly w sprawie rocznego Programu 

Wsp6Ipracy Gminy Slubice z organizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami wymienionymi 
wart. 3 ust. 3 ustawy 0 dzialalnosci poZytku pUblicznego i wolontariacie na rok 2025. 

Radni nie mieli zadnych zapytan bqdz uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwala zostala przyj~ta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie rocznego Programu Wsp6lpracy Gminy Slubice z organizacjami 

pozarzqdowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 liSt. 3 ustawy 0 dzialalnosci poZytku 

publicznego i wolontariacie na rok 2025 wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi 
zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 6.9) 
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Projekt uchwaly w sprawie WYbJ metody uslatenia oplaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawX takiej oplaty przedstawil Przewodniczqcy Rady 

Gminy Waldemar Stanczak. 
W6jt powiedzial, ze kwota za odpady komunalne wynika z postypowania 

pr~etarg~w,ego , ~t6re bylo ogl~szo~e prf ez .san:orzqd gn:~ny Slu,bice. ~6jt poprosil 
mleszk~cow ~m~ny 0 przyIoz~me Sly do r alezyteJ .segreg~cJl odpadO\:, gdyz wyglqda to 
znaczme gorzeJ mz w poprzedmch latach cOl tez rna mewqtphwe znaczeme przy stawce za te 

odpady. 
Radni nie mieli zadnych zapytan bqdz uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 14 radnych bylo "za", 1 radny "wstrzymal siy" 

siy od glosu. 
Uchwala w sprawie wyboru metody ustalenia oplaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki wraz z ·'miennym rejestrem glosowan stanowi zaIqcznik 

do protokolu. 

Do pkt. 7 
Interpelacji i zapytan nie zgloszono. 

Do pkt. 8 
Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze protok61 z VI sesJI Rady Gminy 

Slubice zostal przeslany do radnych drogq el~ktronicznq. 

Radni nie mieli zadnych zapytan bqdz uwag. 
I 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Protok61 zostal przyjyty jednoglosnie. 

Protok61 z VI sesji Rady Gminy Slublce wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi 

zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 9. 

Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze protok61 z VII nadzwyczajnej seSJl 

Rady Grniny Slubice zostal przeslany do radrlych drogq elektronicznq. 

Radni nie mie1i zadnych zapytan bqd~ uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Protok61 zostal przyjyty jednoglosnie. 

Protok61 z VII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Slubice wraz z imiennym rejestrem 
glosowan stanowi zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 10.. .. I , .. .. 
Przewodmczqcy Rady Gmmy pomformowal, ze protokol z VIII nadzwyczaJneJ seSJl 

Rady Gminy.Sl~bic~ ~ostal przeslany d~ rad+ ch drogq elektronicznq. 
Radm me mleh zadnych zapytan bqdn uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnyc? Protok61 zostal przyjyty jednoglosnie. 

Protok61 z VIII sesji Rady Gminy ISlubice wraz z imiennym rejestrem glosowan 
stanowi zalqcznik do protokolu. 
Dopkt.l1.l) I 

Przewodniczqcy poinformowal, ze + niki analiz oswiadczen majqtkowych radnych 

kadencji 2024 -2029 za 2024 rok radni otrtzymali drogq mailowq. Wszyscy siy z analizq
Izapoznali. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

Analiza oswiadczen majqtkowych ra I nych kadencji 2024 -2029 za 2024 rok zostala 
przyjyta do informacji (material w zalqczeniu). 
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Do pkt. 11.2) 

Przewodniczqcy poinformowal, ze wyniki analiz oswiadczen maj'1tkowych 

pracownik6w Urzydu Gminy i kierownik6w jednostek organizacyjnych gminy za 2023 rok 

r6wniez radni otrzymali drog'1 mailow'1. Wszyscy siy z analizq zapoznali. 
Pytan i uwag nie zgloszono. 

Analiza oswiadczen maj'1tkowych pracownik6w Urzydu Gminy i kierownik6w 

jednostek organizacyjnych grniny za 2023 rok zostala przyjyta do informacji. (material w 

zal'1czeniu). 
Do pkt. 11.3) 

W6jt poprosil by mieszkancy na PSZOK r6wniez przywozili odpady segregowane. Na 

PSZOK- u obowiqzuje monitorowanie jaki odpad zostaje przywieziony oraz w jakiej ilosci . 

Weszly w Zycie przepisy, kt6re nakladaj'1 na mieszkanc6w przyjezdzaj'1cych do Punktu 

Selektywnej Zbi6rki Odpad6w Komunalnych wypelnienie kr6tkiego formularza 

weryfikuj'1cego jakie odpady bydq oddawane oraz w jakiej ilosci. W6jt poprosil by przed 

przyjazdem, zadzwonie i um6wie si« z pracownikiem Urz«du Gminy a nie wyrzucae tych 

odpad6w wieczorem, gdy Urz'1d Gminy juz nie pracuje. W6jt poinformowal, ze zakonczyla 

si« budowa wodoci'1gu w rniejscowosci Grabowiec 0 kt6rej wspominal wczesniej a nadal trwa 

inwestycja rozbudowy kanalizacji na ul. L'1kowej. W6jt poprosil by ze wzgl«d6w 

bezpieczenstwa nie wchodzie na teren wykop6w, gdyz S'1 one dose gl«bokie. 

Soltys solectwa Grabowiec Miroslawa Marcinkowska zglosila liczne wyboje 

w miejscowosci Grabowiec na drodze w stron« wysypiska smieci. Poprosila 0 podj«cie 

dzialan w tej sprawie. 

W6jt odpowiedzial, ze w dniu wczorajszym wszystkie ubytki zostaly uzupelnione. 

Przewodnicz'lcy Rady Waldemar Stanczak dol'1czyl siy do prosby soltys solectwa 

Grabowiec dodaj'1c, ze na tej drodze S'1 nie tylko liczne ubytki, ale i bardzo duza ilose 

\vystajqcych korzeni. 

Soltys solectwa Alfons6w Stanislaw Szymanski poprosil 0 uzupelnienie znak6w 

drogowych od miejscowosci Budy do tabliczki informacyjnej kierujqcej do hotelu Kawallo 

oraz 0 uzupelnienie ubytku przy drodze na skrzyzowaniu Alfons6w- luliszew przy tablicy 

ogloszen. Soltys zapytal, czy cos jest planowane z drog'1 Gil na Alfonsowie. 
W6jt odpowiedzial, ze do konca roku na pewno nie rna zadnych plan6w co do tej 

drogi, moze cos siy ruszy z poczqtkiem nowego roku. Ubytek przy drodze zostanie w miar« 

mozliwosci uzupelniony. 
Soltys solectwa Alfons6w Stanislaw Szymanski zapytal r6wniez 0 podwyzki diet dla 

soltys6w i radnych. 
W6jt odpowiedzial, ze z pocz<}tkiem roku postara si« rozwaZye te podwyzki. 

Soltys solectwa Swiniary Ryszard Zi6lkowski podzi«kowal W6jtowi za "''Ycinky 
drzew do kapliczki w miejscu przerwania walu i zasypanie dziur bobrowych w rniejscowosci 
Rybaki. Soltys poprosil takze 0 interwencj« dla pana M. , gdyz tam trwajq ci'1gle awantury 

o pas drogowy. 

W6jt odpowiedzial, ze zna ten temat i postara si<r t'1 spraw« rozwi'1zae. 
Soltys solectwa Nowy Wi'1czemin Slawomir Januszewski poprosil 0 zakup tablicy 

inforrnacyjnej w solectwie, gdyz stara juz nie istnieje. Soltys poprosil W6jta 0 udzielenie 

szerszej informacji na temat spotkania w starostwie, kt6re W6jt niedawno odby~ a dotyczylo 
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zagrozenia powodziowego na terenie Wisly. Soltys dodal, ze jako przedstawiciel 

Stowarzyszenia ObrOllc6w Doliny Bowsko - Dobrzykowskiej w tym roku nie otrzymali 

zadnego zaproszenia. Sol~ys popr~sil ~rze lodnicz~cego ~ady Gmi~y oraz radnych.o to. by 
w nastypnym roku na sesJach pamlytac 0 zagrozemu przeclwpowodziOwym na terenle Wisly 

i poczyni6 jakies kroki w tej sprawie, gdy" Wisla jest w bardzo krytycznym stanie. Soltys 

jako przewodniczqcy gminnej sp6lki wodnej przekazal mieszkancom Gminy Slubice oraz 

soHysom i radnych informacjy dotyczqCq sp rych zaleglosci w oplatach od czlonk6w sp61ki. 

Zarzqd sp61ki podjql decyzjy skorzystania z pomocy windykatora, gdyz suma zaleglosci 

przekroczyla 15 000 tysiycy zlotych. 

W6jt odpowiedzial, ze z poczqtkiem nowego roku we wszystkich solectwach pojawiq 

siy tablice informacyjne. W6jt poinformowa , ze faktycznie uczestniczyl na zaproszenie pan a 

Starosty w spotkaniu dotyczqcym sytuacji rzeciwpowodziowej terenu Plockiego. Byli tam 

przedstawiciele r6znych sluz i instytucji jak i przedstawiciele W6d Polskich. Byly poruszane 

tematy zagrozen przeciwpowodziowych. W6jt powiedzial, ze na spotkaniu podkreslil, iz 

rozumie sytuacjy tworzenia siy nowego l tworu prawnego Wody Polskie i kwestie 

organizacyjne kt6re mogly utrudnia6 dotyc czasowe dzialania nie mniej jednak po piyciu 

latach biemego oczekiwania nasza gmina liczy na konkretne dzialania i rezultaty. W6jt 

przekazal pozytywnq informacjy, ze nasza gmina jest na etapie wydania decyzji 

srodowiskowej po pozyskaniu pozytywnej a inii od RDOS oraz Ministerstwa Infrastruktury 

w temacie poglybiania rzeki Wisly. Kwestie formalne zmierzajq w dobrq strony. W6jt dodal, 

ze bydzie czynil starania jako samorzqd 0 uZyczenie grunt6w od W6d Polskich by 

wybudowa6 w wyznaczonym miejscu slip, czyli miejsce sluzqce do wodowania. Jesli Wody 

Polskie uZYCZq grunt6w to wystqpimy 0 poz}.skanie srodk6w zewnytrznych na wybudowanie 

slipu. . . I .. . 
Soltys solectwa Nowy WlqCZemll1 Sliawomlr Januszewski dodal, ze Wody Polskle do 

dnia dzisiejszego wykonaly nawet nie 1/3 zialan, kt6re wykonywali wczdniej. W dolinie 

tzw. Nadwislanskiej jedynie kanal Dobrzl kowski zostal dorainie odmulony natomiast 

pozostale cztery Sq zarosniyte i nie Sq tam po zynione zadne nawet drobne prace. 

Radna Teresa Sitkiewicz zapytala, zy bydq podejmowane jakies kroki dotyczqce 

zjazdu kolo hydroforni oraz zarwanego ostku od posesji pana M w strony Gil6wki. 

Poprosila r6wniez 0 wyr6wnanie drogi i zasypanie ubytk6w na drodze od zarwanego mostku 

w strony Gil6wki. I 
Radna Katarzyna Milczarek po pro ila 0 uzupelnienie znak6w w miejscowosci 

Laziska. 

Radna Malgorzata Cichosz poinfor I owala, ze w dniu wczorajszym brala udzial 

w spotkaniu z radnymi Powiatu Plockiego oraz Dyrektorem Zarzqdu Dr6g Powiatowych 

z kt6rego przekazuje informacjy, iz projek na generalny remontu drogi od Wymysla do 

Nowosiadla jest gotowy i jest do wglqdu u Dyrektora Zarzqdu Dr6g. Radna przekazala 

informacjy dla sohysa solectwa Nowosia 110, ze caly urobek znajdujqcy siy na placu 

w Gqbinie bydzie przeznaczony na chwilo e wyr6wnanie poboczy na tej drodze. Radna 

poprosila r6wniez 0 pochylenie siy nad drogq GIl w Alfonsowie na kt6rq mieszancy czekajq 

juz ty Ie lat. 

W6jt odpowiedzial, ze kwestie zglo zonych temat6w drogowych oraz uzupelnienie 

znak6w drogowych zostaly przyjyte do realizacji. 

9 



Do pkt. 12 
Przewodniczqcy Rady Gminy stwierdzil, ze porzqdek obrad IX Sesji Rady Gminy 

w dniu 27 listopada 2024r. zostal wyczerpany. Podziykowal Radzie Gminy 

za uczestnictwo w obradach oraz wszystkim osobom oglqdajqcym sesjy drogq elektronicznq, 

po czym j e zamknql. 

Protokolowala Przewodniczqcy Rady Gminy 

Katarzyna Ciastek Waldemar Stanczak 

Przewodnicza.cy Rady Gminy 

~~;....A. 
~tanczak 
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